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The experience of using digital technologies in the educational process is analyzed. It 
is revealed that such technologies contribute to the growth of students’ motivation 
and improve the quality of education due to the convenience of work, the ability to 
implement an individual approach to learning, interactivity, the use of animation and 
game. However, they require regular updating of the content and have a high cost. 
The possibility of developing a practiceoriented methodology for conducting practical 
classes in the study of the discipline Metrology, Standardization and Certification 
is shown and an example of the introduction of such a methodology into the 
educational process is given. The advantages of using the ARSHIN foundation in the 
implementation of interactive, projectbased and problembased learning are noted. 
The conclusion about the expediency and prospects of using the fund as a tool to 
improve the quality of teaching metrology is substantiated.
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НОВАЯ КНИГА

Бодягин А.А., Андрончев И.К., Волков В.А., Александров С.Л.

Системы менеджмента качества аккредитованных 
организаций, оказывающих услуги в области 
обеспечения единства измерений
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2025

Учебное пособие концентрирует внимание специалистов в области качества на вопросах реали-
зации требований Федеральной службы по аккредитации к организациям, оказывающим услуги 
по обеспечению единства измерений, в соответствии с критериями аккредитации. Раскрываются 
специфические особенности возможностей построения систем менеджмента качества на основе 
выполнения критериев аккредитации, а также создания условий для развития организаций на базе 
принципов менеджмента, заложенных в стандартах серии ИСО 9000. 
Материалы пособия направлены на развитие систем менеджмента качества и повышение творчес-

кой активности работников, а также менеджеров разных иерархических уровней управления, вовлечение их в улучшение 
деятельности организаций, оказывающих услуги по обеспечению единства измерений. 
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